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PROTOKÓŁ NR LVII/22  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 21 października 2022 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała     - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pan Maciej Bryś    - Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu  

        i Dróg w/m 

2. Pani Beata Korczewska   - Dyrektor PCPR w Wieluniu 

3. Pani Dorota Niezgoda   - Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

        Społecznych w/m 

4. Pani Justyna Kałuziak   - Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

  Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m 

5. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LVII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LVI posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

Nr LII/301/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren Powiatu Wieluńskiego  

wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia  

27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu  

z przeznaczeniem na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej wraz  

z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego 

na 2023 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą 

Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

bądź świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego  

i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 
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12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę  

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie LVII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LVII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LVII posiedzenie komisji. Powitała wszystkich obecnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. Poinformowała, że na 9 członków 

komisji obecnych jest 6 (nieobecni: radny Łukasz Dybka, radny Sebastian Jasiński  

i radny Andrzej Stępień).  

Od punktu 3 w posiedzeniu komisji uczestniczą: radny Łukasz Dybka i radny 

Sebastian Jasiński. Komisja obraduje w 8-osobowym składzie.   

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o posiedzeniu komisji. Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt się nie zgłosił. Następnie zaproponowała zmianę w porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu dodatkowego punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup projektora na salę konferencyjną 
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101”. Wskazała, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie członkowie komisji 

otrzymali w dniu wczorajszym. Podała, że dodatkowy punkt zostałby wprowadzony 

pod numerem 13, a kolejne punkty porządku obrad uległyby przesunięciu o jeden.  

Ponadto z uwagi na prośbę Naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg  

zaproponowała zmianę kolejności rozpatrywania punktów porządku obrad w ten 

sposób, że dotychczasowy punkt nr 9 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie 

Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. 

zostanie rozpatrzony jako punkt 5. 

Wobec braku uwag poddała pod głosowanie porządek LVII posiedzenia komisji  

z zaproponowanymi zmianami. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad ze zmianami (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Andrzej Stępień). 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LVII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LVI posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego  

i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

Nr LII/301/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren Powiatu Wieluńskiego  

wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia  

27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu  

z przeznaczeniem na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej wraz  

z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego 

na 2023 r. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą 

Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

bądź świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę  

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania inwestycyjnego  

pn.: „Zakup projektora na salę konferencyjną 101”. 

14. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie LVII posiedzenia komisji. 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LVI posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został radnym udostępniony i mogli 

się z nim zapoznać. Zapytała czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do treści protokołu  

z LVI posiedzenia. Nikt nie zgłosił uwag. Poddała pod głosowanie protokół  

z LVI posiedzenia komisji.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LVI posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Andrzej Stępień).  

Od punktu 5 w posiedzeniu komisji uczestniczy radny Andrzej Stępień. 

Komisja obraduje w 9-osobowym składzie.   

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego  

i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Naczelnika 

Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg – Pana Macieja Brysia. Zapytała czy są 

pytania do przedłożonego projektu uchwały.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał, czy 

dużo takich samochodów jest rocznie. 

Pan Maciej Bryś – Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

w/m odpowiedział, że nie za dużo. Podał, że na dzień dzisiejszy to są 3 pojazdy. 

Dodał, że jeżeli właściciel lub osoba uprawniona nie odbierze pojazdu w terminie  

3 miesięcy od dnia jego usunięcia, taki pojazd przewożony jest na parking PZD  

w Wieluniu, żeby nie generować kosztów po stronie powiatu. Powiedział, że trudno 

jest zlokalizować właścicieli takich pojazdów, a musi dopełnić wszelkich starań  

i udowodnić sądowi, że szukał właściciela danego pojazdu.  Wskazał, że teraz to są 

obywatele Ukrainy, jest też jeden pojazd, którego właścicielem jest Gruzin.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał, co dzieje się  

w sytuacji, jeżeli właściciel nie odbierze pojazdu w określonym terminie. 

Pan Maciej Bryś – Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

w/m odpowiedział, że po tym okresie starosta występuje do sądu z wnioskiem  

o orzeczenie przepadku na rzecz powiatu. Na powiecie ciąży obowiązek 

ubezpieczenia takiego pojazdu. Wyjaśnił, że w następnej kolejności należy powołać 

do wyceny rzeczoznawcę. Jeżeli rzeczoznawca stwierdzi wartość złomową, pojazd 
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jest złomowany i wyrejestrowywany, jeżeli natomiast zostanie stwierdzona jakaś 

wartość pojazdu, przeprowadzana jest licytacja. Podał, że w jednym przypadku była 

przeprowadzana licytacja i sprzedaż pojazdu.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopytał, czy ta procedura jest 

już wszczynana po 3 miesiącach.  

Pan Maciej Bryś – Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

w/m odpowiedział twierdząco. Wskazał, że w przypadku powiatu należy wystąpić do 

sądu, natomiast gmina staje się właścicielem pojazdu z mocy ustawy po miesiącu. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał, czy te pojazdy nie 

mogłyby być ewentualnie przechowywane jeszcze na parkingu PZD. 

Pan Maciej Bryś – Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

w/m odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. Wyjaśnił, że takie rozwiązanie 

zostało zastosowane wyłącznie po to żeby nie generować kosztów po stronie 

powiatu, żeby spokojnie prowadzić postępowanie, znaleźć właściciela, wystąpić do 

sądu, bo były przypadki, że samochody były stare, rozbite, a faktury dosyć wysokie.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zauważył, że stawki na 

terenie powiatu wieluńskiego w stosunku do obwieszczenia są dużo niższe.  

Pan Maciej Bryś – Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

w/m potwierdził. Wskazał, że stawki na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 r. są na 

takim samym poziomie jak w roku 2022. Wynikają one z umowy, która została 

zawarta na okres 3 lat, tj. do 2024 r. Powiedział, że dla powiatu jest to korzystne. 

Wyraził nadzieję, że dla mieszkańców również.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę, że stawki nie 

mogą być wyższe od stawek, które zostały określone w umowie.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy do 

przedłożonego projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie  

z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie pojazdów na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdu w 2023 r. 
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Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LII/301/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r.  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren Powiatu Wieluńskiego  

wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia  

27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Beatę Korczewską – Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Zapytała, czy do przedłożonego projektu uchwały są jakieś pytania. Udzieliła głosu 

radnemu Mielczarkowi. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał, czy nikt nie chciał 

skorzystać z rehabilitacji zawodowej. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że 

taką informację Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie otrzymało z Powiatowego 

Urzędu Pracy w Wieluniu. Ponieważ do PUP nie wpłynął żaden wniosek, te środki 

zostały zwrócone. Wskazała, że to są dotacje na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej przez osoby z niepełnosprawnością. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LII/301/22 Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren Powiatu 

Wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych. 
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Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu 

z przeznaczeniem na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej  

wraz z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Annę Freus Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Poinformowała, że komisja będzie 

opiniować projekt uchwały z autopoprawką, którą radni otrzymali w dniu 

wczorajszym. Następnie oddała głos Pani Annie Freus prosząc o przybliżenie 

tematu. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała  

za wyjaśnienia. Następnie udzieliła głosu radnemu Mielczarkowi. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał, czy kadra 

medyczna, którą zapewnia firma AHP jest z naszego terenu. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Poinformowała, że w zasadzie na naszym terenie nie ma kardiologów w zakresie 

kardiologii inwazyjnej, hemodynamiki. Podkreśliła, że w szpitalu jest interna o profilu 

kardiologicznym i leczenie kardiologiczne, które jest w obrębie interny pozostanie po 

stronie szpitala, firma nie będzie miała prawa wejść w ten zakres. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał czy zakwaterowanie 

kadry medycznej będzie po stronie firmy AHP. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, 

dlatego mówi o zysku.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, czy dyrekcja nie 

obawia się, że firma przejmie tych kilku kardiologów, którzy są w szpitalu.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że firma AHP 

pracując w obrębie budynku szpitala i działając jedynie w obszarze kardiologii 

inwazyjnej, będzie potrzebowała poradni kardiologicznej, którą będzie prowadzić 

szpital, bo ma ją w swoich w strukturach. Dodała, że firmie zależy na tym, żeby 

poradnia kardiologiczna ruszyła i w tym zakresie również postawi nam do dyspozycji 

swoich lekarzy. Powiedział, że firma będzie potrzebowała także interny o profilu 
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kardiologicznym, dlatego że nie jest zainteresowana procedurami i nie może wejść  

w procedury internistyczne. Podkreśliła, że oddział utworzony przez firmę będzie 

działał czysto zabiegowo, czyli w zakresie, w którym nie działa szpital. Wskazała, że 

teraz szpital mając pacjenta ze skierowaniem na procedury czysto kardiologiczne 

musi go wywieźć do innego szpitala, np. do Sieradza, w związku z czym ponosi 

koszty transportu.  Stwierdziła, że przy odpowiednich zapisach w umowie w zakresie 

braku konkurencyjności ta współpraca na pewno opłaci się obu stronom.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poruszył temat korzystania 

przez firmę np. z bloku operacyjnego szpitala i lekarzy, anestezjologów. Zapytał czy 

będzie się to odbywało za dodatkową zapłatą.   

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

radnemu Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odnosząc się 

do poruszonej przez Panią Dyrektor sprawy kosztów transportu pacjentów do innych 

szpitali, zwrócił uwagę na inną jeszcze kwestię, a mianowicie nieobecność karetek 

na terenie powiatu. Wskazał, że po uruchomieniu kardiologii inwazyjnej pacjenci nie 

musieliby być przewożeni do innych szpitali i karetki byłyby u nas. Odnosząc się do 

pytania radnego czy dyrekcja nie obawia się przejęcia przez firmę naszych 

kardiologów powiedział, że na terenie Wielunia jest jeden kardiolog, który jest 

interwencyjny i w ograniczonym zakresie współpracuje ze szpitalem. Pozostali 

kardiolodzy rzeczywiście w poradniach kariologicznych mogą jak najbardziej działać, 

ale na tę chwilę nie mają… 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dodał, że umiejętności. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wtrąciła, że kardiologia 

inwazyjna jest wąsko specjalistyczna.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że to jest inny rodzaj 

medycyny kardiologicznej. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zgodził się  

z przedmówcą. Powiedział, że to jest kardiologia zabiegowa i na tę chwilę te obawy 

są mniejsze.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podkreśliła, że dla szpitala 

na pewno obniży się ryzyko odszkodowawcze, a przede wszystkim będzie to 

korzystne dla pacjentów, bo jak wiadomo w przypadku zawałów niezwykle istotny 
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jest czas. Poruszyła również kwestię współpracy z SOR-em, którą firma będzie 

bardzo zainteresowana, dlatego że będzie zainteresowana konsultacjami takich 

pacjentów. Podkreśliła jeszcze raz, że firma AHP nie jest zainteresowana leczeniem 

internistycznym o profilu kardiologicznym. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zwrócił uwagę 

na jeszcze jedną bardzo istotną rzeczą, o której trzeba będzie też pomyśleć, to jest 

rehabilitacja kardiologiczna. Wyraził nadzieję, że dyrekcja podejmie kroki w tym 

kierunku. Wskazał, że to są dosyć dobrze płatne procedury, których nie można było 

robić w momencie, kiedy nie było kardiologii inwazyjnej. Uśmiechając się do radnego 

Stępnia i przypominając ostatnią rozmowę o kardiologii inwazyjnej powiedział, że 

słowo ciałem się stało.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji będąc wywołanym do odpowiedzi 

odparł, że cieszyłby się gdyby taki oddział funkcjonował w strukturach 

Samodzielnego Publicznego ZOZ-u, a nie był wydzierżawiony, ale cieszy się z tego, 

że powierzchnia prawie 900 m2 zostanie zagospodarowana. Dodał, że rozumie,  

że to jest wolna powierzchnia, która teraz nie funkcjonuje. Poprosił, aby nie robić do 

niego wycieczek i zastanowić się jak najlepiej wykorzystać zasoby szpitala.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odpowiedział, 

że ma już pomysł, którego oni nie mieli. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji kontynuując powiedział, że ten 

kierunek jest dobry. Przypomniał, że kiedy on chciał wydzierżawić cały szpital,  

i wtedy problem by nie istniał, PiS robił wielkie larum i wielkie sejmiki, żeby go 

zlinczować, a teraz powolutku idzie w kierunku jego myślenia, kiedy w 2015 r. były 

podejmowane próby uleczenia sytuacji szpitala. Powiedział, że sytuacja w służbie 

zdrowia, szczególnie w opiece szpitalnej nadal jest trudna, nadal są problemy, 

publiczna służba zdrowia ma niezbyt równe szanse z prywatną służbą zdrowia. 

Oświadczył, że poprze inicjatywę wydzierżawienia pomieszczeń SP ZOZ 

amerykańskiej firmie, która widzi w tym interes, ma zasoby, ma kapitał, bo to jest 

rozsądny kierunek. Stwierdził, że gdyby przedsiębiorca nie widział biznesu w tym,  

to radny żadną siłą, nawet gdyby stawał na głowie, nie przyciągnąłby go do Wieluniu,  

a wszystko rozbija się o pieniądze. Dodał, że rozumie, że zabiegi będą wykonywane 

w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia, że będą nieodpłatne. Stwierdził, że nie 

ma powodu do roztrząsania sprawy.  
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Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że firma ma 

kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zwracając się 

do radnego Stępnia powiedział, że nie życzyłby sobie, żeby kiedykolwiek spotkał go 

taki stan chorobowy, żeby myśleli w jednym kierunku. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie nadąża za 

intelektem radnego Jasińskiego.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odpowiedział 

radnemu, że w życiu nie nadąży. Poprosił radnego, aby nie zapominał o tym, że brał 

udział w sesjach za jego kadencji i pamięta.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał radnego, jakie było jego 

stanowisko w tamtym czasie.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział,  

że radny Stępień może nie pamiętać. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poprosiła radnych  

o merytoryczną dyskusję.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji złożył wniosek o zamknięcie 

dyskusji na temat czasów przeszłych, a skupienie się na sprawie, którą należy 

zaopiniować.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy są 

jeszcze jakieś pytania. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, na jaki okres będzie 

zawarta umowa z firmą AHP.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na 

okres 10 lat.  Wskazała, że firma musi podjąć inwestycje, remonty i z tego względu 

nie ma mowy o krótszym terminie. Dodała, że na pewno w najbliższej 6-latce 

szpitalowi nie udałoby się kardiologii inwazyjnej wbić w kontraktowanie. Ponadto 

zwróciła uwagę, że szpital w Wieluniu, biorąc pod uwagę zagęszczenie tych 

ośrodków, nie jest w mapie potrzeb żeby kardiologię inwazyjną ruszać i mógłby nie 

dostać zielonego światła z Narodowego Funduszu Zdrowia, a po drugie lekarze 

kardiolodzy inwazyjni są związani umowami lojalnościowymi i szpital wieluński nie 

jest w stanie w tym momencie wbić się w rynek. Powtórzyła, że umowa jest na 10 lat.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy 

stawka 68 zł będzie waloryzowana przez ten okres. 
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Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że 

rokrocznie stawka będzie waloryzowana o ustalony wskaźnik inflacji, w sposób 

sztywny, umowny.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy ktoś 

ma jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Wobec wyczerpania dyskusji zapytała, 

kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na utworzenie oddziału 

kardiologii interwencyjnej wraz z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podziękowała radnym. 

Powiedziała, że uważa, że jest to wielka szansa dla szpitala.  

Salę obrad opuścił radny Grzegorz Mielczarek. Komisja obraduje w składzie  

8-osobowym. 

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

wieluńskiego na 2023 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. 

Wskazała, że w dniu wczorajszym zostały dodane opinie gmin i Okręgowej Rady 

Aptekarskiej w Łodzi dotyczące projektu uchwały. Następnie zapytała, czy są 

pytania.    

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał, czy 

nastąpiła jakaś poprawa w dyżurowaniu aptek.  

Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że niestety nie zmieniło się nic. Wskazała, że 
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dyżurują nieliczne apteki, jest ich może 5. Dodała, że pracownicy Starostwa nie mają 

kompetencji, które pozwalałyby sprawdzić, które apteki dyżurują i nie mogą zmusić 

aptek do dyżurowania. Wskazała, że Rada Powiatu musi ustalić harmonogram pracy 

aptek, ponieważ nie ma apteki, która jest całodobowa, gdyby taka apteka 

funkcjonowała, nie byłoby problemu. Poinformowała, że do aptek wysyłana jest 

uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy z informacją, że dyżury powinny 

być zapewnione, niestety uchwała nie jest wykonywana. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy są 

jeszcze jakieś pytania.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji złożył wniosek o przeprowadzenie 

głosowania. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu przy  

6 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2023 r. (głosowało 8 członków 

komisji; nieobecny radny Grzegorz Mielczarek). 

Na salę obrad wszedł radny Grzegorz Mielczarek. Komisja obraduje  

w 9-osobowym składzie.  

Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą 

Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, bądź świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie są jakieś pytania. 
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał, czy dotyczy to 

przyszłego roku.  

Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że tak. Wyjaśniła, że do końca września wójtowie 

gmin mogą zgłaszać do powiatu chęć utworzenia takiego punktu na przyszły rok 

kalendarzowy. Podała, że propozycję utworzenia takiego punktu na terenie gminy 

Ostrówek zgłosił Wójt Gminy Ostrówek, warunki techniczne pomieszczenia są 

zgodne z ustawą o prowadzeniu takiego punktu i teraz należy podjąć uchwałę  

w sprawie zawarcia porozumienia. Poinformowała, że od przyszłego roku oprócz 

gmin, które są dotychczas, a jest to Osjaków, Wierzchlas, Konopnica, Pątnów, 

Mokrsko, nieodpłatne poradnictwo będzie jeszcze w Ostrówku.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała, że teraz 

jest też taki punkt w Białej. Zapytała, czy nie będzie już tego punktu w przyszłym 

roku. 

Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że w Białej też będzie. Wskazała, że punkt  

w Białej czynny jest od poniedziałku do piątku, od godziny 15:30 do 19:30. Dodała, 

że punkt w Wieluniu, który mieści się przy ul. Piłsudskiego czynny jest od 

poniedziałku do piątku, w godzinach od 9:00 do 13:00. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał, czy dużo osób 

korzysta z nieodpłatnego poradnictwa.  

Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że coraz więcej osób korzysta z nieodpłatnej 

pomocy prawnej udzielanej w tych punktach. Najwięcej porad udzielono w punkcie  

w Wieluniu, zainteresowani umawiani są na bieżąco. Na terenie pozostałych gmin 

punkty te też są coraz bardziej rozpowszechniane. Dodała, że dużo osób nie wie,  

że jest to bezpłatne poradnictwo, że każdy może z tej pomocy skorzystać. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zachęcił do 

rozpowszechniania informacji na temat funkcjonowania punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej. Potwierdził, że ludzie nie wiedzą, że mają możliwość uzyskania 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Powiedział, że udało mu się kilkunastokrotnie 

przekierować osoby do tego punktu żeby mogły skorzystać z bezpłatnych usług 

prawnych.  
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Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że termin wizyty należy umówić telefonicznie 

dzwoniąc do Starostwa Powiatowego pod numer 43 843 79 44. Wskazała, że 

informacje wysyłane są do jednostek, do organizacji.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy są 

jeszcze jakieś pytania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał, czy informację  

o nieodpłatnej pomocy prawnej np. gminy mają na swoich stronach internetowych. 

Pani Dorota Niezgoda – Inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że taka informacja corocznie wysyłana jest do 

gmin i publikowana na stronach BIP, a także do jednostek organizacyjnych, które są  

w powiecie, do sądu, do policji, do straży. Podała, że tym roku była też audycja 

radiowa odnośnie nieodpłatnej pomocy prawnej.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

do zawarcia porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, bądź świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu, a następnie poprosiła go o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian  
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w budżecie powiatu i projektu uchwały w sprawie zmiany WPF wraz  

z autopoprawkami. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że autopoprawka 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu dotyczy 

przesunięcia środków z wydatków na administrację w wysokości 10 tys. zł  

i wprowadzenia dodatkowego zadania inwestycyjnego, jako pomoc finansową dla 

Gminy Wieluń na zakup projektora do sali konferencyjnej, natomiast autopoprawka 

dotycząca Wieloletniej Prognozy Finansowej związana jest z wprowadzeniem 

dodatkowych środków, które powiat otrzymał na budowę ulicy Jagiełły, czyli 

wprowadzeniem na to zadanie w 2023 r. wydatków w kwocie 300 tys. zł, a w 2024 r. 

12 mln zł. Następnie omówił proponowane zmiany w budżecie powiatu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał z czego wynika 

zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 710. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że w dziale 710 

– Działalność usługowa, rozdział 71012 – Zadania z zakresu geodezji i kartografii 

zwiększenie wydatków związane jest z zakupem klimatyzatorów.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, z czego wynika 

zwiększenie wydatków bieżących w dziale 854 o kwotę 88 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że zwiększenie 

wydatków w dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział 85403 – 

Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze i rozdział 85410 – Internaty i bursy szkolne 

dotyczy energii.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał Skarbnika czy w ramach 

zwiększenia wydatków bieżących proponuje również zwiększenia w paragrafie 11 

w tych jednostkach, które zostają zasilone. Wyjaśnił, że paragraf 11 to są płace. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu poinformował, że poprosił  

o przygotowanie analizy paragrafów 401, 4110 i 4120. Powiedział, że wszystkimi 

zmianami, które były do tej pory, starał się żeby już w miesiącu kwietniu były 

zapewnione wszystkie środki na wynagrodzenia. Podał, że na dzień dzisiejszy płace 

są zapewnione w wysokości 97%, więc zwiększeń nie powinno być większych.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jego interesuje, czy 

w ramach tego zwiększenia, w tych działach zostały również zwiększone wydatki na 

paragraf 11, czyli na płace. Poprosił o krótką odpowiedź, bo dochodzą sygnały, że 

bardzo słabe są wynagrodzenia i w Starostwie Powiatowym i w jednostkach. 
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Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przypomniał, że mówił o tym, 

że w Starostwie Powiatowym zwiększa środki w wysokości 200 tys. zł, wcześniej  

190 tys. zł i te 190 tys. zł wkłada w wynagrodzenia, natomiast jeżeli chodzi  

o pozostałe jednostki, szkoły i inne – tymi zmianami nie zwiększa nic. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji dopytał, czy kwota 190 tys. zł 

zostanie przekazana na podwyżki dla pracowników.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że ma nadzieję, 

że na jakieś nagrody, nie ma co mówić o podwyżkach. Następnie omówił zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała za 

wyjaśnienia. Wobec braku innych głosów poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała, kto jest 

„za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozie Finansowej.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

do projektu przedłożonej uchwały zarządziła głosowanie.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Posiedzenie komisji opuścił radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie.  

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Zakup projektora na salę konferencyjną 101”. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu poinformował, że jest 

zapotrzebowanie na zakup tego projektora. Przekazał, że rozmawiał ze Skarbnikiem 

Gminy Wieluń i uzyskał informację, że to zadanie będzie na najbliższej sesji 

wprowadzane do budżetu, dlatego stwierdził, że można też to zadanie autopoprawką  

wprowadzić do budżetu powiatu. Powiedział, że mając tę dotację w budżecie, Rada 

Powiatu może podjąć uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej, której 

konsekwencją będzie podpisanie umowy dotacyjnej z Gminą Wieluń na to zadanie  

i wtedy dopiero Gmina Wieluń może wprowadzić te środki do swojego budżetu. 

Dodał, że uważa, że teraz Gmina Wieluń całość zakupu projektora zapewniła  

z własnych środków.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał, co to 

za projektor za 20 tys. zł. Powiedział, że normalnie projektor kosztuje 1.000 zł. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że to nie jest 

pytanie do niego, można o to ewentualnie zapytać na sesji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

inne pytania do projektu przedłożonej uchwały. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup 

projektora na salę konferencyjną 101”. 
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup projektora na salę konferencyjną 101” 

(głosowało 8 członków komisji, nieobecny radny Andrzej Stępień).  

Pkt 14 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu przekazał do Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wsparcie finansowe w kwocie 15 tys. zł. Poprosiła o zapoznanie się  

z treścią ww. pisma. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział,  

że radni mogą zapoznać się z pismem, ale przede wszystkim trzeba zapoznać się  

z możliwościami budżetowymi powiatu. Zapytał, czy któryś z członków Zarządu 

Powiatu mógłby się wypowiedzieć w tej sprawie. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że jej 

zdaniem sprawa ta trafi później do komisji jako projekt uchwały i wówczas komisja 

wyda opinię w sprawie, natomiast teraz pismo zostało przekazane informacyjnie. 

Radny Krzysztof Sola – członek komisji dodał, że najpierw Zarząd Powiatu 

zajmie się sprawą. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Borczykowi. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił uwagę, że w ubiegłym 

roku na jednym z posiedzeń komisji była dyskusja, że powiat będzie dofinansowywać 

raz Komendę Powiatową Policji, a raz Komendę Powiatową Straży Pożarnej. 

Stwierdził, że trzeba to ustalić. Przypomniał, że w tym roku powiat pomógł już 

Komendzie Powiatowej Policji. Powiedział, że dla niego niezrozumiałe jest to, że 

państwowa jednostka zwraca się o wsparcie finansowe do samorządu, do powiatu, 

który nie może związać końca z końcem, brakuje 20 tys. zł na wykonanie 

geodezyjnego projektu. Przypomniał też wielką dyskusję w sprawie zaciągnięcia 

obligacji. Dodał, że dobrze, że rząd zrekompensował te wszystkie podwyżki, inflację.  
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Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

nie jest przeciwny dotacjom dla Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej czy dla 

Policji, ale powinno się to robić z rozwagą, jeśli powiat ma pieniądze, to może 

dotować, ale gorzej jest kiedy tych pieniędzy nie ma. Nawiązując do „swojego 

ogródka” powiedział, że Państwowa Straż Pożarna jest finansowana z innych źródeł, 

Policja jest finansowana z innych źródeł, a ratownictwo medyczne …  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji przerywając wypowiedź 

wskazał, że jedna i druga jednostka jest finansowana z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wyjaśnił, że  

z innych źródeł niż ochrona zdrowia, a w momencie kiedy szpital jest „nasz”, nie 

finansujemy czy współfinansujemy zakupu karetki.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dodał, że prawdopodobnie, bo 

nie doczytał czy ta ustawa weszła w życie czy nie, na barki straży pożarnej zostanie 

jeszcze zrzucona obrona cywilna. Powiedział, że dlatego nie byłyby taki bardzo 

zdecydowany, że jest przeciwny, sprawę należy przemyśleć. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że na ten moment 

komisja ma się zapoznać z pismem, trzeba wszystko rozważyć. Podał, że zwracał się 

do Skarbnika o przeznaczenie 10 tys. zł na geodezję i jest wielki problem, żeby 

wygospodarować te środki. Stwierdził, że komendanci powinni zwracać się o pomoc 

do swoich nadrzędnych jednostek, do komendy wojewódzkiej, państwowej,  

do ministerstwa.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

komendanci się zwracają, tylko w tej chwili i to na terenie całego panuje dziwne 

nawet już nie przyzwyczajenie tylko celowość, że żaden komendant powiatowy nie 

wystara się o samochód, żadnego samochodu nie dostanie, dopóki nie będzie dotacji 

samorządowej. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił uwagę radnemu, że 

teraz mówi o jednostkach OSP. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji podkreślił,  

że o PSP też. Powiedział, że od kiedy ministerstwo czy komenda główna, bo to 

głównie ona decyduje, poczuła, że to może być zdecydowana korzyść dla finansów, 

które posiada, dopóki nie ma dotacji samorządowej, nie przyzna żadnego 

samochodu. Stwierdził, że dlatego stoi na rozdrożu, bo rozumie też intencje radnego  
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i zupełnie się z nimi zgadza. Następnie poruszył temat samochodów 

przekazywanych do OSP. Powiedział, że niepokojący jest sposób przekazywania 

tych samochodów oraz sposób wyboru jednostek, do których są one przekazywane. 

Zwrócił też uwagę na to, że te samochody nie są przekazywane bezpłatnie, one są  

wykupowane. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poprosił o przemyślenie 

sprawy.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji przypomniał, że we wtorek  

25 października br. o godz. 17:00 w kościele Rudzie zostanie odprawiona Msza 

Święta za śp. tatę Agnieszki Krysiak. Wskazał, że jest to msza od radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Wobec braku innych 

głosów przeszła do kolejnego punktu porządku posiedzenia.  

Pkt 15 

Zamknięcie LVII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła LVII posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki 

Rady Powiatu w Wieluniu dziękując wszystkim za przybycie i udział w dyskusji.  

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla                   Agnieszka Wasińska

    


